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Styrelsemöte innebandysektionen 2021-02-18

Närvarande: Anders Lindahl, Annelie Lundell, Lina Sebö, Martin Dahlén, Marie 
Hillblom

Mötet öppnades.

Coronarestriktionerna kvarstår i nuläget. Men för barn och ungdomar födda 
2002 eller senare är det okej att ha träning inomhus i nuläget. Men ingen 
officiell matchverksamhet sker i nuläget.
Till vecka 10 kommer nya besked om hur det blir i fortsättningen. 
Sörmlands Innebandyförbund ger signaler att det kan bli okej att spela 
matcher för ungdomar då. 07/08 och 05/06 kan då få spela de sista 
matcherna i sina serier, om läget blir sådant att det blir grönt ljus för detta. 
Sammandrag i mindre skala för yngre lag kan då också bli okej. Mer 
information kommer längre fram.

Sportlov infaller vecka 8. Lag som inte nyttjar träningstider ska avboka 
dessa själva hos Strängnäs kommun.

Diskussion inför kommande årsmöte i innebandysektionen 4 mars klockan 
19.00 (digitalt). Nya ledamöter behövs fortfarande. Anmäl ditt intresse för 
styrelsearbete.
Kerstin Furustig ställer upp på omval till kassör två år till.

Nytt styrelsemöte 2 mars kl 19.00, digitalt.

Vid protokollet,

Marie Hillblom


